



# Lawton PTA

## iPledge 4 Lions 2022

### Help Support Our School!

Dear Lawton families,

It's that time of year again! We are pleased to announce our annual giving campaign - **iPledge 4 Lions 2022!** Every year, the Lawton PTA needs to raise about \$60,000 to close the gap from what the district provides, and what we need to support our incredible staff and educate and enrich our children. Here are some of the amazing things your PTA donation supports on behalf of every student:

- \* Art, Music, and Dance Programs
- \* Bi-annual Teacher Stipends
- \* Library Resources
- \* Technology Improvements
- \* Student Planners
- \* Gardening Program
- \* Classroom Supplies
- \* Athletic Programs & Equipment
- \* Field Trip Expenses & Transportation
- \* Grade Specific Activities, e.g., Graduations, Overnight Trips, Special Projects
- \* Books and Magazines (Scholastic News, etc)

Our iPledge Campaign is a critical part of our fundraising efforts, making up over 2/3 of our annual fundraising proceeds. We would love ALL of Lawton's families, friends, and community members' full participation to help provide these important funds to our hard-working staff and families!

We respectfully request a donation of \$300 per child (\$30 per month). We realize that the pandemic may have made it difficult to participate at the suggested amount, so please contribute whatever you feel comfortable with. We believe every dollar (no matter the amount) makes a difference! For your convenience, we've also made it easier to donate electronically via PayPal or Venmo.

iPledge donations are often eligible for corporate matching programs. Employers will sometimes provide a 1:1 match, so please check if your employer will match your donation to Lawton. Turn your \$300 donation into \$600 or \$500 into \$1,000 with employer matching! If you would like the PTA to check with your employer on your behalf about matching programs, please mark the box below and provide us with the necessary contact information.

Your donation is fully tax-deductible (Federal Tax ID: 13-4265192). We will distribute tax receipts (for donations of \$150 and above) once all the accounting has been completed. Our iPledge Campaign will end on **Thursday, November 10, 2022.**

If you have any questions about iPledge, please feel free to contact the PTA at [officers@lawtonpta.com](mailto:officers@lawtonpta.com). Thank you in advance for your generous donation to support our school!

With appreciation,

Lisa Kwan, Jennifer Luu, Ruth Pan, and Janie Worster  
Lawton PTA iPledge Fundraiser Team

# iPledge 4 Lions 2022

We value all our families at Lawton and encourage you to donate (even if it's not one of the suggested amounts below), as every dollar supports our students and faculty. Our suggested minimum donation of \$300 per child reflects the amount the PTA spent on each child last year. We know we're asking a lot, but we think our children are worth it. For your generous donation in the amounts provided below, we'd like to offer your child the Lawton logo gifts described.

\$150 per child	Reusable Grocery Tote
\$300 per child	Reusable Grocery Tote and Lunch Bag
\$500+ per child	Grocery Tote, Lunch Bag and one 2022-2023 Yearbook

\* Amounts not specified above are welcome – we understand these are hard times and appreciate whatever amount your family can contribute! \*

[Note: if you donate \$600 and list two children at \$300 each below, you will receive two grocery totes and two lunch bags. If you have two children and donate \$500, but only list one child, you will receive one grocery tote, lunch bag and yearbook.]

\*\*\*\*\*

**Payment Method:**  Cash  Check  PayPal/Venmo (see below – no need to fill out this form)

**Please include the following information if donating by cash/check (print clearly):**

Your name \_\_\_\_\_ Preferred name on tax receipt\* (if different) \_\_\_\_\_

Address for tax receipt \* \_\_\_\_\_

\* We will distribute tax receipts for donations of \$150 or more.

Phone number \_\_\_\_\_ Email address \_\_\_\_\_

Child's Name \_\_\_\_\_ Grade \_\_\_\_\_ Teacher \_\_\_\_\_ Amount \$ \_\_\_\_\_

Child's Name \_\_\_\_\_ Grade \_\_\_\_\_ Teacher \_\_\_\_\_ Amount \$ \_\_\_\_\_

Child's Name \_\_\_\_\_ Grade \_\_\_\_\_ Teacher \_\_\_\_\_ Amount \$ \_\_\_\_\_

**Will your employer match your donation?**  Yes  No  I don't know/Please check

Employer \_\_\_\_\_ Address \_\_\_\_\_

Human Resources phone and email \_\_\_\_\_

**If donating via CASH or CHECK,**

Please write your **child's name** and **teacher** on your check and make it payable to "Lawton School PTA"  
Return in the envelope provided in your child's Wednesday Folder

**If donating via PAYPAL, send your donation to: [officers@lawtonpta.com](mailto:officers@lawtonpta.com)**

**For VENMO, send your donation to: @LawtonAlternativePTA**

\*In the notes section, include your name, address, child's name, teacher, room # and your email address.

\*Please use your bank account & select "Send as a Friend" to reduce the amount of fees Lawton is charged (or add a few extra dollars to cover the ~3.5% processing fees if paying with credit card).

**Donation deadline: Thursday, November 10, 2022**

**Thank you for your support!**



# Lawton PTA

## iPledge 4 Lions 2022

### 帮助支持我们的学校！

致親愛的 Lawton 家庭：

又到了一年一度的這個時間！我們很高興地宣布開始年度籌款活動*iPledge 4 Lions 2022!* 每年 Lawton PTA 需要籌集約**\$60,000**，用以彌補校區撥款和我們用來支持我們出色的員工、教育以及豐富我們孩子的活動的實際所需資金的缺口。以下為一些利用 PTA 籌款所開展的出色的活動項目：

- \*藝術、音樂和舞蹈節目
- \*雙年度教師津貼
- \*圖書館資源
- \*設備更新
- \*學生規劃手帳
- \*戶外教育（園藝）
- \*教室用品
- \*體育運動項目和設備
- \*野外旅行費用和交通費用
- \*各年級的特別活動，例如  
畢業典禮，過夜旅行，特別項目等
- \*書籍和雜誌（Scholastic News 等）

我們的 iPledge 籌款活動是我們所有籌款工作的最重要組成部分，佔我們年度籌款收入的 2/3 以上。我們需要所有的 Lawton 家庭、朋友和社區成員的全力參與，來幫助我們的辛勤付出的員工和家庭！

我們懇請您為每位學生能捐贈\$300（每月\$30）。我們理解由於疫情，讓您按照建議數目進行捐贈會有所困難，因此請您貢獻出您自己認為合適的數目。我們相信每一美元（無論金額大小）都會發揮作用！為方便起見，我們還簡化了捐贈過程，您可以通過 PayPal 或者 Venmo 捐贈。

關於 iPledge 捐款，企業通常都有配贈方案，雇主有時會提供 1:1 匹配，因此請諮詢您的雇主會不會配贈您的捐贈。通過雇主配贈方案，將您\$300 的捐款提升到\$600 或將\$500 提升到**\$1000!** 如果您希望 PTA 幫您向您的雇主諮詢，請在下面標註框勾選，並為我們提供必要的聯繫信息。

您的捐款可以全數用於扣稅（聯邦付稅號：13-4265192）。帳目審計完成後，我們將分發各式的報稅收據（針對\$150 以上的捐贈）。我們的年度捐款活動將於 **2022 年 11 月 02 日（星期四）** 結束。

如果您對 iPledge 年度捐贈活動有任何疑問，請聯繫家長教師協會 [officers@lawtonpta.com](mailto:officers@lawtonpta.com) 預先對您的慷慨捐贈表示感謝！

此致，

Lisa Kwan, Jennifer Luu, Ruth Pan, and Janie Worster  
Lawton PTA iPledge 籌款聯合團隊

# iPledge 4 Lions 2022

我們非常珍視所有的 Lawton 家庭，並鼓勵您進行捐款（即使不是下面建議的金額），因為每一美元都會用來支持我們的學生和教職員工。我們建議每位學生捐獻\$300，這也是去年家長教師協會補貼給每個學生的金額。我們知道我們要求稍多，但是我們的孩子值得付出。如果您的慷慨捐贈為以下數目，我們將為您的孩子提供有 Lawton 商標的禮物。

- \$150/學生 可重複使用的購物袋
- \$300/學生 可重複使用的購物袋和午餐袋
- \$500+/學生 可重複使用的購物袋和午餐袋以及一份 2022-2023 學校年鑑

\*歡迎捐贈非以上指定的金額—我們理解現在是困難時期，真摯感謝您可以貢獻的任何金額！

『注：如果您捐贈\$600，且標註兩個孩子每人捐贈\$300，您將會得到兩份購物袋和兩份午餐袋。如果您有兩個孩子並且總捐贈額為\$500，但只列出一個孩子姓名，您會收到一份購物袋，一份午餐袋和一份年鑑。』

\*\*\*\*\*

捐贈方式： 現金  支票  PayPal/Venmo (見下 - 無需填寫此表)

如果您以現金或支票的方式捐款，請提供以下信息（填寫清晰）：

姓名：\_\_\_\_\_ 報稅收據的姓名\*(如有不同)：\_\_\_\_\_

報稅收據地址：\_\_\_\_\_

\*我們將為\$150 及以上的捐贈提供收據

電話：\_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

學生姓名 \_\_\_\_\_ 年級 \_\_\_\_\_ 老師 \_\_\_\_\_ 金額\$ \_\_\_\_\_

學生姓名 \_\_\_\_\_ 年級 \_\_\_\_\_ 老師 \_\_\_\_\_ 金額\$ \_\_\_\_\_

學生姓名 \_\_\_\_\_ 年級 \_\_\_\_\_ 老師 \_\_\_\_\_ 金額\$ \_\_\_\_\_

雇主是否匹配捐贈？ 是  否  我不知道/請幫我核實

雇主：\_\_\_\_\_ 地址：\_\_\_\_\_

人力資源部電話和電子郵件：\_\_\_\_\_

### 如果通過現金或支票捐款：

請在支票上註明學生及老師的姓名，支票抬頭 “Lawton School PTA”。

用您孩子的星期三文件夾中提供的信封寄回。

如果您通過 **PAYPAL** 捐贈，請發送至：[officers@lawtonpta.com](mailto:officers@lawtonpta.com)

如果您通過 **Venmo** 捐贈，請發送至：[@LawtonAlternativePTA](https://www.venmo.com/LawtonAlternativePTA)

\*請在備註裡註明您的姓名，學生及老師的姓名，教室號碼以及您的 Email 地址。

\*請使用您的銀行帳戶付款以及請選擇“朋友支付”以減少手續費（或者如果您使用信用卡支付的話，可以額外加上少許捐贈金額，用來支付約 3.5% 的手續費）

**捐款截止日期：11 月 10 日，星期四**

**謝謝您的支持！**